



**Jelena Ristic, Department of Psychology**

**Statement**

I have been a full-time faculty member of the Department of Psychology since 2009, and a Full Professor since 2021. I have served on numerous Department and University committees, as well as in leadership roles in bodies like MAUT. I would like to contribute to the Faculty of Science Dean search to help select a candidate who reflects the key values of McGill, understands the pertinent issues for our faculty and Departments, and has a well-developed vision for the future of the Faculty of Science.

\*\*\*\*\*

**Jelena Ristic, département de psychologie**

**Déclaration**

Je suis membre à temps plein du Département de psychologie depuis 2009, et professeure titulaire depuis 2021. J'ai siégé à de nombreux comités du Département et de l'Université, et j'ai assumé des rôles de leadership dans des organismes tels que MAUT. J'aimerais contribuer à la recherche d'un(e) doyen(ne) pour la Faculté des sciences afin d'aider à sélectionner un(e) candidat(e) qui reflète les valeurs clés de McGill, qui comprend les questions pertinentes pour notre Faculté et nos départements, et qui a une vision bien développée pour l'avenir de la Faculté des sciences.